
SKUPNO ZASEDANJE ZBOROV OBČINSKE SKUPŠČINE

V ospredju so bila dopolnila k slovenski
ustavi

Če:prav je bil dnevni red za skupno zasedanje zborov naše občinske
skup&čine 26. septembra kar obsežen, predlaganih je bilo 16 točk, pa
je biMo na tej seji večino časa namenjenega razlagi delovnega besedila
predlloga amandmajev k ustavi SR Slovenije in predlogu ustavnega
zakoina za izvedbo amandmajev. Vse druge točke dnevnega reda so
bile ttokrat v senci teh dveh; bile so brez uvodnih obrazložitev in tudi
brez i razprav. Izjema je bila le informacija o poslovanju naših ozdov
v prvvi polovici letošnjega leta, ki ni bila objavljena v delegatskem
gradiivu, delegate pa je z njo seznanila članica izvršnega sveta Nina
Jevšmik

O idopolnilih k slovenski ustavi
je de:legatom najprej spregovoril
predssednik naše občinske skup-
ščine Ivo Samec, obširno ga je
dopollnil, nekatere stvari pa pono-
vil š«e enkrat, član republiške
ustavme komisije Vasilij Polič. Vsi

delegati so dvignili roke za dopol-
nila k slovenski ustavi, k besedi pa
sta se oglasila le dva, in naložili
našim predstavnikom v republiški
skupščini, da glasujejo za njihov
sprejem.

Že ob informaciji o poslovanju
ozdov v prvi polovici letošnjega
leta pa so se delegatske klopi za-
čele prazniti. Ne bomo ponovno
zapisovali podalkov, ki jih je dele-
gatom nanizala Nina Jevšnik, mi
pa smo jih objavili že v prejšnji
številki Naše skupnosti, marveč

naj le ponovimo, da je proizvodnja
v prvi polovici letošnjega leta bila
za po1. odstotka manjša kot v ena-
kem obdobju lani, trend zmanjše-
vanja količinskega obsega proiz-
vodnje pa se še nadaljuje. Meseca
julija je namreč proizvodnja v pri-
merjavi z istim mesecem lani bila
manjša kar za 2,6 odstotka, avgu-
sta pa za 3,3. V primer javi z gospo-
darstvom Ljubljane in republike
so naše občinske številke nekoliko
slabše, razlog pa je iskati pred-
vsem v strukturi gospodarstva.

Naši delegati so na zasedanju
med drugim potrdili še usmeritev
za reorganizacijo kotnunalnih oz-
dov, poročilo o poteku prenove
Ljubljanskega gradu za prvo pol-
letje, sprejeli sklep o izstopu naše
občine iz skupnosti Ljubljanskih
občin in pobudo za spremembo
občinskega statuta.
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